

ADDENDUM

N° 01 /A/PR/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/CE5 of 30 NOV. 2016
 Relating to the International Invitation to Tender in procedure of urgency N°
 149/AOIR/MINMAP/CCPM-TR/2016 of 10 October 2016 for the execution of periodic heavy
 maintenance work on the RN2 (NSIMALEN-MBALMAYO-EBOWA)
 Project Owner : The Minister of Public Works
 Financing : MINTP Budget (Road Fund)

The Minister Delegate at the Presidency of the Republic in charge of Public Contracts, Contracting Authority, hereby informs enterprises desiring to tender for the above mentioned invitation to tender, that the following amendments have been done on some items of the said tender.

I) UNIT PRICE LIST (BPU) AND QUANTITY AND COST ESTIMATE (DQE)

The definition to consider on price N° 203.a) is as follows:

Price No.	Items and Price definition in letters	Price excluding taxes in letters
203	Embankment	
203.a)	<p>Laterite Embankment CUBIC METRE</p> <p>This price is paid in cubic metres (m3) for the buiding of embankments with non-rocky materials except for draining embankment.</p> <p>It comprises, irrespective of the volume considered :</p> <ul style="list-style-type: none"> - The searching of the place to find material - All geotechnical and topographical works - Obtaining extraction rights, including royalties and allowances for the destruction of cultures or loss of user rights - Rehabilitation and maintenance of access roads - The preparationde of ground work for the extraction of material - The putting in order of the place after extraction - The changing of materials - Transportation up to the place of use - Compaction of embankment. - Soil leveling (20) cm. - Provisionary outlets. - Regulating the platform. - Watering. - 95 % compacting of (O.P.M). - Protections against water penetration - And all subjections <p>It will apply to cubic metres of embankment in place after compacting, measured by the height difference between the highest points after execution</p>	

The items of price 301.b) and 301c) to consider in the Quantity and Cost Estimate (DQE) and in the Unit Price List (BPU) are as follows :

Price no.	Instead of	Read
301.b)	The base course in concret or in recycled materials (ép.25 cm)	Foundation course in recycled materials (ép. 25 cm)
301.c)	The base course in 0/31,5	The base course (concret plus bitument) (ép. 15 cm)

II) PLANS AND PRELIMINARY STUDIES

The plans and preliminary studies are available at the Department of Road Technical Studies and Engineering Structures at the Ministry of Public Works (MINTP).

III) SUBMISSION OF BIDS DEADLINE :

The deadline for the submission of bids initially fixed for 30 November 2016 has been postponed to the **15 of December 2016.**

The rest no change.

Done in Yaounde, on **30 NOV 2016**

**The Minister Delegate at the Presidency of the Republic
in charge of Public Contracts,
Contractanting Authority**

COPY :

- MINTP
- DG/ARMP
- DGMI
- Pdt/CCPM-TR
- CRTV/RADIO
- SOPECAM
- CHRONO
- ARCHIVES
- AFFICHAGE



Alba Fado

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE

MINISTERE DES MARCHES PUBLICS

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

PRESIDENCY OF THE REPUBLIC

MINISTRY OF PUBLIC CONTRACTS

ADDITIF RECTIFICATIF

N° 01 /A/PR/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/CE5 du 30 NOV 2016

Relatif à l'Appel d'Offres International Ouvert en procédure d'urgence N°
149/AOIR/MINMAP/CCPM-TR/2016 du 10 octobre 2016 pour l'exécution des travaux
d'entretien périodique lourd de la RN2 (NSIMALEN-MBALMAYO-EBOWA).

Maître d'Ouvrage : Le Ministre des Travaux Publics

Financement : Budget MINTP (Ligne Fonds Routier)

Le Ministre Délégué à la Présidence de la République chargé des Marchés Publics, Autorité Contractante, porte à la connaissance des entreprises désireuses de soumissionner à l'Appel d'Offres ci-dessus mentionné, que les modifications ci-après sont apportées à certains éléments dudit Appel d'Offres.

I) BORDEREAU DES PRIX UNITAIRES (BPU) ET DETAILS QUANTITATIFS ET ESTIMATIFS (DQE)

La définition à considérer au prix N° 203.a) est la suivante :

N° DU PRIX	LIBELLE ET DÉFINITION DU PRIX EN TOUTES LETTRES	PRIX HT EN CHIFFRES
203	Remblais	
203.a)	<p>Remblais provenant d'emprunts en grave latéritique LE MÈTRE CUBE</p> <p>Ce prix rémunère au mètre cube (m3) la mise en remblais des matériaux d'emprunts non rocheux pour constitution de corps de remblais en dehors du remblaiement de purges.</p> <p>Il comprend, quel que soit le volume considéré :</p> <ul style="list-style-type: none">- La recherche du lieu d'emprunt- Tous travaux de géotechnique et de topographie- L'obtention des droits d'extraction, y compris redevances et indemnités pour destruction de cultures ou perte de jouissance des lieux- L'aménagement et l'entretien des accès.- La préparation de la surface d'emprise des emprunts.- La remise en état des lieux après extraction.- Le gerbage et le chargement des matériaux- Le transport jusqu'à leur lieu de mise en œuvre- Le compactage de l'assise des remblais.- Les épandages des couches d'épaisseur maximale vingt (20) cm.- Les surlargeurs provisoires.- Le réglage de plateforme et le talutage.- L'arrosage ou l'aération éventuelle.- Le compactage à 95 % de l'O.P.M.- La protection contre les venues d'eau de toute nature- Et toutes sujétions <p>Il s'applique au mètre cube de remblais en place après compactage, mesuré par différence de cotes entre les profils levés avant et après exécution.</p>	

Les libellés des prix 301.b) et 301c) à considérer dans le Détails Quantitatifs et Estimatifs (DQE) et dans le Bordereau des Prix Unitaires (BPU) sont les suivants :

N° du prix	Au lieu de	Lire
301.b)	Couche de base en grave naturelle ou en matériaux recyclés (ép.25 cm)	Couche de fondation en matériaux recyclés (ép. 25 cm)
301.c)	Couche de base en en 0/31,5	Couche de base en grave bitume (ép. 15 cm)

II) PLANS ET ETUDES PRELIMINAIRES

Les plans et les études préliminaires sont disponibles à la Direction des Etudes Techniques Routières et d'Ouvrages d'Art (DETROA) au Ministère des Travaux Publics (MINTP).

III) DATE DE REMISE DES OFFRES :

La date de remise des offres initialement prévue le 30 novembre 2016 est reportée au **15 décembre 2016**.

Le reste sans changement.

Fait à Yaoundé, le **30 NOV. 2016**

**Le Ministre Délégué à la Présidence de la République
chargé des Marchés Publics,**
Autorité Contractante

COPIES :

- MINTP
- DG/ARMP
- DGMI
- Pdt/CCPM-TR
- CRTV/RADIO
- SOPECAM
- CHRONO
- ARCHIVES
- AFFICHAGE



Alba Tadou